

Teams møte

Til stede: Frederikke, Ann Kristin, Bente, Ketil, Pål

Fravær: Ketil kom litt senere inn i møte

Referat:

- Junior kløvtur med telt på Dovre 4-7 juli:

Frederikke lager innbydelse som legges på nett.

Pål kontakter Sofie Nærland som er en av lederne for turen, for å komme med innspill.

TKN søker ungdomsgruppa om penger til turen som reisestøtte til toget.

Ledere for turen lønnes ikke.

- Fagseminar dato?:

Frederikke følger opp dette mot Marianne

Agenda for samlingen: Flere tema ble diskutert.

- Hvor er idretten om 5-10 år.
- Rekruttering på de yngre, og spesielt gutter.
- Planlegge å få med øvelser som sprint og parstafett inn i NM programmet.
- Viktigere enn noen gang med en regelendringskomite som kan ta tak i og eventuelt endre regler som er vedtatt på Tinget. Det er for lenge å vente 2 år på å få endret regler man ikke ser tjener saken/idretten.

- NC avslutning:

NC er avsluttet. Plaketter til de 3 beste i hver klasse, samt diplomer til de 6 beste, ble delt ut på NM -Veka. Rammen rundt ble bra og høytidelig.

Fin oppfølging på nettsiden med bilder. De som ikke kom på utdeling, fikk overlevert plakett og diplom til klubb/kjente.

- NC 24/25:

Fordele NC til arrangører. Klubber vil bli forespurt.

Løpene må ha distanser som er nasjonale eller internasjonale.

Diskusjon rundt enkle og doble poeng. Enighet om at Seppalaløpet vil få enkle poeng neste sesong.

Det vil bli arrangert løp i Trøndelag hvor det blir vurdert behov for doble poeng.

NC vil bli brukt til seeding både på enkeltstarter og fellesstarter.

- Uttak nytt LL nordisk:

TKN tar ikke ut løpere på landslag eller landslagstropp.

- Terminliste 24/25:

Ann Kristin lager, i samarbeid med Bente, et forslag til terminliste for Nordisk basert på tidligere arrangører.

TKN tildeler NM, NC og WC. Klubber vil bli forespurt. NM, NC, WC og VM vil bli plassert på oversikten.

TKN går igjennom forslaget til terminlisten før det legges ut på Nordisk sin FB-gruppe.

Sikre løp blir fortløpende lagt ut på terminlisten når de er klare.

TKN har ønske om at OMTK og Drammen THK blir med på fremtidige nye arrangement.

- Kongepokal:
Går på rullering. Oversikt over rulleringen må endres i tråd med endring som ble gjort på Tinget i 2023. Her ble det vedtatt en endring på hvilke distanser som inngår i rulleringen på NM del 2.
- VM 2025 på Røros:
Status fra Ann Kristin: VM komiteen er nå i gang med sitt arbeid og ansettelse er på plass. Spørsmål om nordisk skal rettes til TKN for deretter til VM-komiteen ved behov. Temperatur på Røros under VM bekymrer noen. Gjennomsnittstemp i denne perioden ligger under kravet for øvre grense. Reserve arena ble også diskutert, flere alternativer ble nevnt.
- Evaluerings av NM-Veka:
Et fint løp som ble dekket av NRK på en flott måte.
Arrangør lagde et meget godt gjennomført løp. Løypesjef hadde full kontroll på start- varv og mål område.
TKN fikk henvendelse angående seeding. NC lista brukes for plassering av utøvere på fellesstart.
Det ble mildt, og det ble løse spor. Det burde om mulig ha vært kjørt nye spor imellom de forskjellige klassene. Det ble noe mer knall og fall som følge av løse spor og plogkanter.
Det er viktig å presisere at distansen for senioren ikke var en NM-distanse selv om nedre grense på distansen ikke står på NM -Veka. TKN mener at den nederste grensen som juniorene har, burde være førende for senioren også.
Juniorene gikk 12 km og senioren overkant 6 km, noe TKN synes var svært uheldig.
TD var tydelig på kjøremøte, og det var ingen episoder som det ble lagt inn protest på.
TKN mener det var svært uheldig at juniorene ikke var en del av TV sendingen og det er umulig å forstå denne prioriteringen.
Speakertjenesten må ikke forfekte negativitet opp mot distanser og løyper samtidig med at utøvere gjør forberedelser til sitt løp. Juniorene ble hyppig fortalt over speaker hvor krevende senioren hadde det på halve distansen av hva de skulle gå.
Det ble noen punkter til forbedring, men i alt et flott løp, som med noen justeringer vil bli enda bedre.
- Evaluerer rekruttering:
Vi ønsker å dele Mosjonsklassen i brukshund og typisk løpshunder neste sesong.
TKN ser at Monika Hallan har gjort et betydelig bidrag opp mot pulk, Seppalaløpet og lavterskel løp som mosjonsklassen.
Klubbene er de som må ivareta rekrutteringen lokalt. Trysil THK har gjort en kjempe jobb med Seppalaløpet.
Vi mener at sprint og parstafett må etableres som NM distanse. Dette er øvelser som vil fremme idretten og treffer alle aldre.
- Nye TD 'er nordisk:
TKN har foreslått to personer til TDK, dette er ikke bekreftet fra TDK.
- Eventuelt:
 - Fysisk TKN møte i mai, sted og tid ikke avklart.
 - Valgkomite har vi ikke hørt noe i fra?
 - Toppidrettssjefen Frode Myrvang får tilbud om å være med på våre fremtidige møter.

Oppfølging/besluttete punkter:

- 1) Forventningsavklaring til TKN og andre støttefunksjoner rundt oss. Vi ønsker å invitere styremedlemmer og forbundsansatte på våre møter ettersom vi mener dette er med på å rive barrierer, og vi får en mer dynamisk prosess.
 - President Frode Flathagen har deltatt på et møte.
 - Monika Hallan deltok på TKN møte 15.02.2024
 - Frode Myrvang deltok på møte 11.03.2024
- 2) Seeding Nordisk stil NM junior og senior sesong 23/24:
De 4 beste i norgescup på damer og herre Junior/senior samt fjorårs vinner i gjeldende klasse.
Arrangør og TD avgjør om de seede skal starte først -i midten eller til slutt i klassen.
Det skal oppleves som en fordel sportslig og bli seedet avgjørende for plassering av de seedede i klassen er antall startende, været, nedbør og løypekvalitet.
Arrangør/TD kan ikke plassere de seedede som følge av spenning for publikum i Nordisk stil.
- 3) Kongepokal: Årets kongepokal 2024 deles ikke ut på NM- Veka på grunn av alt for stort avvik på distansen i henhold til NM distansen 1 spann snøre. Pokalen videreføres til Nordisk til neste år og er betalt av NHF.

Referent

Pål Andersen

Leder TKN